

HBT Bestyrelsesmøde på Engstrandskolen finger D den 4/6-2024 - kl. 18.00 - 21.00

Tilstede: Mariette, Vanda, Christina, Victor, Nils & Torben

Afbud: Marianne

Referent: Victor

Ordstyrer: Torben

Referent næste møde: Christina

Dagsorden

1. Nyt fra formanden:

a. Torben har bedt Mikkel Uldall Wolff om assistance vedrørende aflåsning af rum i Dansborg kælderen.

Det er stadig fugtigt i kælderen i Dansborg. Malingen skræller af efter nyligt malerarbejde. De rette personer er informeret, men konsekvenserne er muligvis et stort renoveringsarbejde, som vi kan frygte at kommunen bakker ud af.

b. Kort referat af årsmødet og klubbernes dag i Odense.

Vanda og Torben har deltaget på klubbens vegne. En god dag, hvor der dog var alt for få deltagende klubber ved både Klubbernes Dag og Årsmødet. Der var godt med debat med interessante emner. Emnerne var bl.a. vækst, turnerings regler- og struktur. Der er bl.a. indført licens for ungdomsspillere, som tidligere har været gratis.

c. Et medlem på Bat60+ holdet, Karsten Holmegaard, har indvilliget i at fungere som klubbens journalist, så vi kan få indlæg om sportslige resultater mm i Hvidovre Avis. Han har tidligere været ansat som journalist i sporten i DR.

Et medlem er interesseret i at være klubbens journalist. I første omgang sættes et interview op med Jocefina og Mads J ift. Danmarksmesterskaberne og klubbens niveau mm.

d. Vask i klublokalet.

Vi har undersøgt mulighed for at få en vask i vores klublokale. Det er ikke muligt. Så projektet er skudt ned.

e. Ny indgang.

Vi får 2-3 nøglebrikker til spillelokalernes bagindgang. Dette er en unik mulighed, som giver mulighed for indgang til vores lokaler i alle døgnets timer.

f. Digital kalender.

Vi har fået foreslået memberlink.dk. Det kræver i første omgang, at nogen tager teten ift. At undersøge hvordan systemet fungerer og derefter se om det dækker vores behov. Herefter skal vi lave et regelsæt for brugen af det.

g. Nøglebox.

Der er nu sat nøgler til de to skabe i klublokalet. Derudover sættes nøglebox op i lokalet, hvor nøgler til skabene kan ligge. Her skal nøglerne retur hver gang, de har været brugt.

h. E—mail, bank i forbindelse med formandsskift.

Torben har endnu ikke 100% adgang til formandsmailen, da den kræver to-trins faktor. Mailen er koblet op på den forhenværende formands telefon. **Torben og Nils har teten** på at få styr på adgangen. Mariette udskriver desuden en bestyrelsesoversigt, som hele den nye bestyrelse kan skrive under på, som banken kan få.

2. Nyt fra kassereren

- Vi har søgt DIFs foreningspulje og har fået afslag. Bl.a. fordi vi ikke kan sikre den videre drift efter bevillingsperioden. Vi prøver igen næste gang puljen åbner.
- Spar Nord Fonden er søgt af forældre udvalget til at kunne bidrage til fælles transport til Andro lejren til sommer. Vi afventer svar.
- Danske Banks gebyrer stiger. Det koster derfor nu et mindre gebyr hver gang der skal overføres fra klubbens konto.

3. Årshjul

a. Juni. Sponsorpulje. Midtvejsevaluering. (Victor, Nils)

Vi har fået godkendt vores ansøgning til sponsorpuljen gældende for perioden 1. juli 2024 – 30. Juni 2026. 1. år får vi 40.000,- og 2. år får vi 43.000,-. Det skal gå til SFO- projektet, som vi allerede har haft i gang de sidste sæsoner.

b. Juli. Planlægning af træning næste sæson. Ungdom. (Victor).

Vi kommer til at ændre lidt på træningstiderne for bl.a. O12 og Ungdom A. Mere om det, når der sendes info ud vedr. Den nye sæson.

4. Punkter

a. Årshjulet. Hvordan sikrer vi os, at der ikke er opgaver der falder ned mellem 2 stole? (Nils)

Vi var heldige i år at få vores ansøgning afsted til medlemstilskud. Vi havde glemt deadline for ansøgning. Heldigvis blev vi kontaktet af kommunen og fik lov til at sende den. Vi fik bevillingen, som lå på 43.600,-. Nils foreslår at der evt. Kan laves en notifikation hos de ansvarlige i ugen op til fristerne. **Torben melder sig til, fra måned til måned at se, om der er deadlines der skal overholdes** og skriver til de ansvarlige.

b. Kampbolde. (Nils, Mariette)

Vi har brugt 7 ekstra kasser kampbolde ifm. Hvidovre Stævnet, da vi manglede og ikke havde bestilt. Vi brugte Nils' egne bolde og vi skylder derfor Nils 7 ekstra kasser.

Vanda står for at bestille kampbolde.

c. Hvidovrestævne. Opgaver og status. (Nils, Mariette)

Ifm. Bl.a. præmier tages der rigtig meget tid fra enkelte personer.

Christina melder sig på at lave præmie rosetter til senior præmierne.

Torben melder ham og Aase til at lave Senior præmierne.

Hjælp ved stævnet var nogenlunde. En stor tak til alle, som hjalp til på den ene og den anden måde. Vi vil selvfølgelig altid gerne have mere hjælp. **Torben afsøger Bat60 afdelingen.**

Men generelt var stævnet en stor succes og god feedback fra de besøgende. Næste Hvidovre Stævne foregår d. 7.-8. september 2024. **SÆT DATOEN AF.**

d. Oprydning i Dansborghallen. (Nils)

Vi skal have lavet en grundig oprydning/omrokering nede i Dansborg kælderens. **D. 18. Juni kl. 16.00 mødes Torben, Nils, Christina og Victor til oprydning.**

e. Fælles Bakketur. (Vanda)

Som tidligere år, er der mulighed for at der kan arrangeres en fælles senior bakke tur. Vi lader infoen sive ud til medlemmerne ift. at man frit kan tage initiativ til at arrangere. Klubben kan igen give et tilskud såfremt økonomien ser OK ud.

f. Dato til bestyrelsens workshop. (Vanda, Mariette)

Vi ønsker at fastlægge en dato for bestyrelses seminar. Det var i første omgang ikke muligt at finde en weekend i dette kalenderår. Vi foreslår evt. Seminar som to hverdagsaftener på den samme uge, så debatterne kan være friske i erindringen, når de drøftes.

g. Klubtur til SISU stævne i uge 42. (Vanda)

Vanda foreslår at invitere til senior klubtur til Sisu stævnet d. 12.-13. Oktober.

Mariette og Vanda afvejer stemningen blandt seniorerne og melder noget ud til næste bestyrelsesmøde.

h. Spillermøde til holdturneringen til sæson 24/25. (Vanda)

Der skal i første omgang sendes en mail ud til medlemmerne ift. Ønsker til hold i kommende sæson. **Mariette sender mail ud til senior medlemmerne.**

Vi afvikler spillermødet mandag d. 26. August i Friheden kl.18.00.

i. Refusion klubtøj til bestyrelse. (Mariette).

3 bestyrelsesmedlemmer har modtaget klubtrøjer, som klubben er blevet faktureret. Det skulle vi ikke jf. Klubtøjs aftalen med BTEX. **Mariette og Victor følger op.**

j. Budget ungdom/elite. (Victor). Herunder evt. problemer vedr. kontingentindbetaling. (Mariette)

Elite/Ungdom budget blev fremlagt og gennemgået.

Det noteres at der skal kalkuleres med ca. 5000,- i fællesudgifter for hver af Ungdom/elite og Senior.

k. Sponsoraftale Halvleg, herunder mad til møder. Hvor skal vi have mad fra fremtidigt? Mariette

Victor får inden sommerferien afholdt møde med Halvleg ift. Fremtidig madordning ved møder mv.

l. Overgang til ungsenior. (Mariette)

Vi skal have en fremgangsmåde for hvordan vi gør, når medlemmer overgår fra ungdoms- til senior medlem, herunder kontingent opkrævninger, træningsmuligheder mm.

Det skal stå i årshjulet at vi ved sæsonens afslutning at vi gennemgår hvem der efter sommerferien går fra Ungdom til Senior.

m. Oplysninger omkring vores E-Boks adgang. (Nils)

Torben (Vi) mangler adgang til E-Boks. **Torben kontakter E-Boks mhp. At løse udfordringen.**

n. Begynder Senior træner spørger ind til mulighed for faste træningstider i weekenden.

Det er ikke umiddelbart muligt at få fast tid i weekenden, hvor der tit er holdkampe, samlings, lejre, events mv. Pt. Er hallen booket d. 8. juni, 15. Juni, 16. Juni og 30. Juni. Yderligere weekenddage er det muligt at der er plads.

o. Opfølgning fra sidste møde:

1) E-mail til bestyrelsen af 14. april.

Vi mangler at følge op på tilskud til medlem på baggrund af ansøgning tilsendt bestyrelsen. **Torben følger.**

2) Mødedato for samarbejdsaftalen med CPH vedr. Både træning og DT-hold

Vi afholder et infomøde for alle, som finder det interessant d. 11. Juni kl. 19.00. Det foregår i Fællesklubklokalet.

3) Giv liv Kursus.

Der informeres ud, at det er muligt tage initiativ til et førstehjælpskursus. Der er en tovholder på Bat60 ift. Et førstehjælpskursus. **Morten skriver ud til seniorer** ift. Et førstehjælpskursus.

4) Køreplan arrangementer, til fremtidige opgaver.

Der skal laves en nedskreven procedure for div. arrangementer, opgaver mv.

Det skal på som punkt til bestyrelsesseminar.

5) Møde med Stadioninspektør Jan Skjold udsat indtil videre.

Torben og Morten aftaler indbyrdes ift. Møde m. Jan Skjold. Vi ønsker mere depot plads.

5. **Dato for nyt møde: 19/08 kl. 18:00**

6. Eventuelt

- Nils informerer om en mail fra Sankt Annæ gymnasium vedr. D. 6-9-2024. En sportsdag for deres elever i tidsrummet 10.00-13.30. Torben spørger Liselotte, om det er noget de skal lave sammen. **Torben kontakter.**
- Vanda informerer om, at der udbydes et TTC-kursus sidste weekend i januar via DGI. Interesserede **kan tilmelde sig gennem Vanda.**